

2025-2026 年度

N.4 班參觀茶具文物館及稻香酒樓

The Flagstaff House Museum of Tea Ware and Tao Heung Restaurant Visits

班級(Class): N.4

舉行地點(Venue): 茶具文物館及稻香酒樓

The Flagstaff House Museum of Tea Ware and Tao Heung Restaurant

活動目標(Target)

1. 幼兒能認識中國傳統茶具及有關茶的文化
2. 幼兒能認識和體驗中國傳統飲茶文化
3. 幼兒能學習飲茶的禮儀

1. To introduce the Chinese traditional tea sets and tea-related culture to the children.
2. Children can understand and experience traditional Chinese tea drinking culture.
3. Children can learn the etiquette of tea drinking.

活動簡介(Activity Overview)

為了讓幼兒認識中國傳統茶具及有關茶的文化，本校分別於 2025 年 9 月 12 日(星期五)及 2025 年 9 月 17(星期三)帶領 N.4 幼兒參觀茶具文物館及稻香酒樓，透過參觀茶具文物館認識不同的茶具和茶的種類和沖泡方法，並透過飲茶活動，讓幼兒認識和體驗中國傳統飲茶文化。

In order to let children learn about traditional Chinese tea sets and the culture of tea, N.4 children visited the Flagstaff House Museum of Tea Ware and Tao Heung Restaurant on September 12, 2025 (Friday) and September 17, 2025 (Wednesday). Through the visit to the Flagstaff House Museum of Tea Ware, they learned respectively about different tea sets, types of tea and tea brewing. Through tea drinking activities, they understood and experience the traditional Chinese tea drinking culture.

